
Schriftelijke vragen: buitenschoolse dagbesteding voor kinderen met een beperking

Geacht college, 

Kinderen van (V)SO De Wingerd zouden na de herfstvakantie starten met buitenschoolse
opvang. Het gaat hier om kinderen met een verstandelijke en/of fysieke beperking. Uit een
behoeftepeiling onder ouders blijkt hier grote behoefte aan te zijn. De verbazing was groot
toen bleek dat dit wegens financiering vanuit de jeugdwet oneigenlijk zou zijn. Dit zou deels
te maken kunnen hebben met het begrip buitenschoolse opvang. Het was wellicht beter
geweest om te kiezen voor het begrip buitenschoolse dagbesteding. 

De  keuze  is  voor  de  school  en  ouders  onbegrijpelijk,  omdat  kinderen  van  de  Van
Lieflandschool en de Mytylschool wel voor buitenschoolse opvang in aanmerking komen. De
directie  van  (V)SO de  Wingerd  geeft aan overleg  te  hebben gehad met  de wethouders
Bloemhof en Molema over de ontstane situatie. Hierin is echter geen bevredigend antwoord
op  de  zorgen  van  de  school  en  ouders  gekomen.  Het  college  heeft  aangegeven  een
onderzoek te doen naar BSO+, waarbij de kinderen opgevangen worden binnen de reguliere
kinderopvang. Dit betekent echter dat er op de korte termijn geen oplossing is van kinderen
en ouders van (V)SO de Wingerd.

Het lijkt erop dat het college ook de indicaties voor kinderen op de Van Lieflandschool en de
Mytylschool  wil  stopzetten.  Dit  zou  een  oneerlijke  situatie  opleveren  ten  opzichte  van
kinderen  uit  andere  gemeenten,  die  wel  een  indicatie  voor  buitenschoolse
opvang/dagbesteding krijgen. 

De directie van (V)SO de Wingerd komt zelf  ook met een oplossing om deze vorm van
buitenschoolse dagbesteding te financieren vanuit een collectieve financiering. Er hoeft dan
niet per kind te worden bekostigd, maar het aantal uren per dag x het aantal pedagogische
begeleiders tegen het uurtarief van COSIS. 

Het CDA vindt het van belang dat kinderen met een beperking dezelfde kansen krijgen als
kinderen die naar het reguliere onderwijs gaan. In het reguliere onderwijs wordt er veel
belang gehecht aan een doorgaande leerlijn en de IKC-gedachte. Wat het CDA betreft moet
dit  ook gelden voor kinderen van het (V)SO, waarbij  kinderen op hun eigen school met
bekende  gezichten  (pedagogische  medewerkers)  opgevangen  kunnen  worden.  Er  moet
volgens het CDA zo snel mogelijk een oplossing gevonden worden voor deze onwenselijke
en oneerlijke situatie. 

Daarom heeft onze fractie de volgende vragen aan het college:

1. Kan het college aangeven waarom deze vorm van dagbesteding niet
vanuit de jeugdwet bekostigd kan worden?

2. Is  het  college  het  met  ons  eens  dat  er  een  oneerlijke  situatie
ontstaat wanneer kinderen vanuit andere gemeenten, die ook naar
scholen in de gemeente Groningen gaan, wel in aanmerking komen
voor een indicatie voor deze vorm van dagbesteding/buitenschoolse
opvang?



3. Kan het college aangeven wat de huidige stand van zaken is wat
betreft de BSO+? Wanneer is dit in de gemeenteraad besproken?

4. Hoe verwacht het college de ontstane situatie voor kinderen van
(V)SO de Wingerd zo snel mogelijk op te lossen?

5. Is  het  college het  met  de fractie  van het  CDA eens dat  de IKC-
gedachte ook van toepassing is voor het (V)SO? Op welke manier
sluit dit aan bij de plannen van een BSO+?

6. Welk  effect  gaan  de  huidige  besluiten  hebben  voor  kinderen  uit
onze gemeente op de Van Lieflandschool en de Mytylschool? 

7. Hoeveel  kinderen  in  Groningen  die  nu  nog  gebruik  maken  van
buitenschoolse  dagbesteding,  gaan  straks  gebruik  maken  van
BSO+?

8. Wat  zijn  de  reacties  van  reguliere  opvangorganisaties  op  het
organiseren van BSO+?

9. Waarom volgt het college de directie van (V)SO de Wingerd niet in
hun plannen voor een collectieve financiering? Een plan dat volgens
de school ook tot minder kosten zou leiden.


